
PISMA BRALCEV

• SOSGASILCEM

Na sedmi strani Naše skupnosti
z dne 20. aprila 93 sem pod naslovom
NOVICE /Z KRAJEVNIH SKUP-
NOSTI med drugim prebral tudi tole:

25. MAJ, SOTOCJE, ŠTEPANJA
VAS

- »Gradnja gasilskega doma se je
začela, vendar obstaja nevarnost, da
se bodo dela zaradi pomanjkanja de-
narja ustavila. Vse. ki se zavedaie po-
membnosti ali ste gasilce celo £e potre-
bovali, prosimo, da s svojimi predlogi
nakažete pot, kako zbrati dovolj de-
narja za dograditev.«

Vsak dan grem vsaj enkrat mimo te
gradnje in ugotavljam, da se je slednja
ie ustavila. Da bi z deli lahko nadalje-
vali, predlagam gasilcem vseh treh
krajevnih skupnosti, naj si vzamejo
čas in zdruiijo svoje moči ter se dogo-
vorijo za pobiranje prostovoljnih pri-
spevkov po načelu Od vrat do vrat. Če
je za ta način zbiranja prepotrebnih
finančnih sredstev potrebno dovolje-
nje, naj si ga pri ustreznih organih pač
pridobijo. Aktivirajo naj starejšo mla-
dino, študente in celo mlajše upoko-
jence, ki bi v popoldanskem času (po
krajevnih skupnostih) pri tem sodelo-
vali.

Menim, da bi bil uspeh zadovoljiv.
Potrkali bi tudi na vrata industrije in
zasebnega sektorja. Morda bi bilo do-
bro odpreti posebno številko liro ra-
čuna. Tudi to je način, ki bi bil lahko
uspešen. Prepričan sem, da bi mar-

sikdo rad prispeval, pa ne ve kam in
kako.

Zavedati se je namreč treba, da je
gasihtvo dejavnost, brez katere ni mo-
goče mirno spati. Posebno še zato, ker
so gospodinjstva polna vseh mogočih
aparatov in se nikoli ne ve, kdaj lahko
pride do kratkega stika. In požarje tu.

Navedel sem le nekaj predlogov,
o katerih bi bilo vredno razmišljati.
Na potezi so torej gasilci in nato kra-
jani. Če se bodo odločili za katerikoli
predlog in dom dogradili. bo spanje
nas vseh mnogo mirnejše - tudi moje.
Zato SOS gasilcem!

Rudi Šepetavc

Spoštovani!

Ponovno Vam pišemo v zvezi
s problemom križišča, izhoda iz ulice
Marije Boršnikove na Jarško cesto.

Problem ste pred leti ie objavili
v vašem oziroma našem časopisu. To
je takrat »pomagalo«, da so komu-
nalci oz. delovna skupnost za promet
ukinili prvo levo in prvo desno par-
kirno mesto ob izhodu, da je bila vid-
Ijivost boljša. S tem je bilo malo laije
voziti v križišče. Vendar je spet vse po
starem. Kritišče je popolnoma nepre-
gledno, ponoči ni osvetljeno in je še
vedno smrtno nevarno. V pomladan-
skem času je še več motoristov in kole-
sarjev. ob speljevanju pa jim zapreš
pot na le tako preozki cesti (Jarški).

Ker smo pred časom na ta problem
ie opozorili policijo, mestni komite za
promet in krajevno skupnost, pa do
sedaj ni še ničesar urejenega oz. izbolj-
šanega, se še enkrat obračamo na Vas,
da bi nam pomagali rešiti ta problem,
dokler ne bo prepozno!

Manjši trki in nesreče se vrstijo,
bomo čakali na močnejši »pok«?l

Pozdrav stanovalci blokov ui
Marije Boršnikove 1, 2, 3, 4


